
PROTOKÓŁ Nr    123/2006 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 22 czerwca  2006r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ czterech członków komisji ( nieobecny: K. Olech) 
b/ Małgorzata Pipczyńska – pracownik Ośrodka Pomocy Społecznej 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Organizacja wypoczynku letniego dzieci i młodzieży szkolnej, 
5. Sprawy bieżące. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad 1-3 
 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół  
z poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 4 
 Pani przewodnicząca J. Karaś poinformowała, że organizacją wypoczynku letniego 
zajmuje się GOPS.  
 Pani M. Piepczyńska zapoznała członków komisji z organizacją wypoczynku letniego. 
 GOPS otrzymał karty dla dzieci: 
 
 a/ AWRSP – do Sobieszewa (28.06 – 12.07) 22 dzieci  
 b/ GOPS – wysłał czworo dzieci rodziców objętych opieką tutejszego ośrodka 
 c/ Kuratorium Oświaty – do Bierzkowic (12.07 – 22.07) – 5 dzieci 
 d/ Dyrektorzy szkół ze środków przeznaczonych przez GKP i RPA organizują 
półkolonie stacjonarne. Na ten rodzaj wypoczynku w/w Komisje przeznaczyły 17.300 zł. 
Dyrektorzy wnioskowali o 22.118 zł. Na stacjonarnych półkoloniach będzie wypoczywało 
290 dzieci: 
 a/ SP Dębnica Kaszubska otrzymała – 3.200 zł. 
 b/ Gimnazjum w Debnicy Kaszubskiej – 3.200 zł.  
 c/ SP i Gimnazjum w Niepoględziu – 4.200 zł. 
 d/ SP Motarzyno – 3.600 zł. 
 e/ SP Gogolewo – 3.300 zł.  
Szczegółowy rozdział dofinansowania w protokole GKP i RPA z dnia 21.06.2006 r.  
 e/ Straże Pożarne – do Starżna i Wambierzyc  
Komisja nie otrzymała informacji  ilu wytypowano uczestników i w jakim termine, gdyż 
pracownik odpowiedzialny za tę akcję był nieobecny.  
 
 
 
 

 



Ad 5  
 Pan E. Dańczak zapoznał się z dwoma ofertami wykupu na własność.  
W/w oferty wpłynęły od: 
1.Pani Dermo Haliny - działka 575/5 na ul. Strażackiej   
2.Pana Gruszczyńskiego – działka 558/9 , 558/13 , 558/14 na ul. Kościelnej  
 
Decyzję komisja podejmie po konsultacji z pozostałymi komisjami . 
 
 
 
 
 Przewodnicząca  
                                                                                           Komisji Kultury, O światy,  
    Sportu i Turystyki  
 
            /-/ Jadwiga Karaś 
 
 
 
 

 


